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Protokollsanteckning  
Ärende 10 Bolagisering av VA och 
renhållningsverksamheterna  

 

Vi deltar inte i beslutet och hänvisar till följande:  
 
Vänsterpartiet är eniga med Alliansen om att något måste göras åt organisationen kring 
VA-avdelningen, men vi håller inte med om att skapandet av ett aktiebolag är rätt väg att 
gå. Vidare så anser vi att representationen av förtroendevalda i kommunala bolag borde 
spegla representationen i Kommunfullmäktige då det är den folkvalda gruppen som är 
tillsatt att styra det här skeppet Norrtälje. Att ha så många kommunala bolag där flera 
folkvalda partier inte är representerade med en röst tycker vi skapar ett demokratiskt 
underskott. Vi är också oroliga att en bolagisering möjliggör en potentiell försäljning av 
aktiebolaget till privata aktörer. 
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